



standard chartered



Get bonus reward points with your new credit card

Take advantage of the Balance Transfer offer and save more.
Repay in easy instalments at 0% interest.



Apply for a credit card and get

6,000 reward points

when you spend BD 500 in 3 months or perform a Balance Transfer of BHD 1000 within 1 month of obtaining the card.



Saving with Balance Transfer

Transfer other bank's credit card balances to your Standard Chartered credit card and enjoy 0% interest with low processing fees.

	Existing credit card outstanding with another bank	Standard Chartered Balance Transfer
Balance Transfer amount	BHD 3,000	BHD 3,000
Annual interest rate (up to)	36%	0%
Interest applicable over six months	BHD 540	BHD 82.5 (processing fee)
Processing fee	0	2.5% of the amount (excluding VAT)
Repayment grace period	NA	6 months
Total	BHD 3,540	BHD 3,082.50
*Savings		BHD 450+

*For illustration purposes only.



Redeem reward points the way you like it.

- Make your next purchase using your Rewards points
- Instant redemption
- Transfer your earned points to 10+ hotel or airlines
- Redeem your points against 300+ merchandise and/or vouchers

For more details call our 24 hours Phone Banking on 17531532.

sc.com/bh



standard chartered

Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

[stanchartbh](https://www.stanchartbh.com)

[StandardCharteredBH](https://www.StandardCharteredBH.com)

Terms and conditions:

- The campaign shall commence on 5 April 2022 and end on 30 June 2022.
- Additional 6,000 Reward Points will be credited to the credit card account upon BD 500 spend within 3 months or BD 1,000 Balance Transfer within 1 month of activation.
- The Balance Transfer amount will be blocked on the credit card. The blocked amount will be released upon the payment made.
- The 180 days will be calculated from the day the Balance Transfer amount is debited from the credit card available limit irrespective of the billing and due dates.
- After 180 days, interest on the remaining balance amount will be calculated daily at the card prevailing interest rate until the amount is fully paid.
- Any payment towards the credit card will follow the following payment hierarchy: first paying off any Equal Monthly Instalments (EMI) due in the month, then, all fees and interest will be cleared, followed by 1% of Cash Advance outstanding, then 1% of Balance Transfer outstanding and 1% of retail outstanding in that order.
- The remaining amount of payment will go towards clearing 100% of cash advance followed by 100% of the Balance Transfer followed by the Retail outstanding.
- A one-time processing fee will be charged to the credit card account, at the time the balance transfer amount is debited from the credit card's available limit.
- Please [click here](#) to view complete terms and conditions for balance transfer offer.
- The credit card balance should be maintained until the Balance Transfer amount is transferred to a designated account.
- All other outstanding amounts on your credit card shall continue to accrue interest at the prevailing interest rate.
- The balance transfer offer on credit cards only applies for new credit cards applied for during the campaign period.
- Customers that have any existing Standard Chartered credit cards or have closed their credit card during 2022 will not be eligible for the balance transfer offer.
- Balance Transfer facility will be made available at the sole and absolute discretion of the Bank to credit card holders.
- The Balance Transfer transaction amount(s) will be debited to the Standard Chartered credit card and will be remitted to the other bank within the Kingdom of Bahrain by way of a transfer within 3 working days from the date of approval of the application.
- Payments to your other bank credit card should continue to be made until the balance has been transferred.
- The bonus points will be credited after 3 months of meeting the spend or balance transfer requirement, on or before 30 September 2022. Your credit card must not be closed or delinquent at the time of crediting the points.
- Client will be entitled to participate in only one credit card acquisition campaign during this period.
- Standard Chartered Bank reserves the right to vary, add or delete any of the terms and conditions applicable to this offer at any time with 15 days prior notice.
- This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes.
- This campaign shall be read in conjunction with the applicable credit card terms and other applicable terms and conditions of the Bank.



احصل على مكافأة إضافية نقاط مع بطاقتك الائتمانية الجديدة

استفد من عرض تحويل الرصيد ووفر أكثر.
سدد على أقساط ميسرة بفائدة صفر %.

تقدم بطلبك للحصول على بطاقة ائتمان

واحصل على **6,000** نقطة مكافآت



عندما تقوم بإنفاق تنفق 500 دينار بحريني في 3 أشهر أو تقوم تحويل
رصيد بقيمة 1000 دينار بحريني خلال شهر واحد من الحصول على البطاقة

التوفير مع تحويل الرصيد

قم بتحويل أرصدة بطاقات الائتمان الخاصة ببنك الآخر إلى بطاقة
ائتمان ستاندر تشارترد الخاصة بك واستمتع بفائدة صفر %
مع رسوم معالجة منخفضة.



تحويل الرصيد إلى ستاندر تشارترد	بطاقة ائتمان حالية مستحقة مع بنك آخر	مبلغ تحويل الرصيد
3000 د.ب	3000 د.ب	معدل الفائدة السنوي (حتى)
صفر %	36 %	الفائدة المطبقة على مدى ستة أشهر
82.5 د.ب (رسوم معالجة)	540 د.ب	رسوم المعالجة
2.5 % من المبلغ (باستثناء الضريبة على القيمة المضافة)	صفر	فترة سماح السداد
6 أشهر	لا ينطبق	المجموع
3082 د.ب	3540 د.ب	مبلغ التوفير*
	+450 د.ب	

* لأغراض العرض فقط

استبدال نقاط المكافآت بالطريقة التي تعجبك.



- قم بعملية الشراء التالية باستخدام نقاط المكافآت الخاصة بك
- استرداد فوري
- حوّل نقاطك المكتسبة إلى أكثر من 10 فنادق أو شركات طيران
- استبدل نقاطك بأكثر من 300 سلعة و/أو قسيمة



لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالخدمات
المصرفية الهاتفية على مدار الساعة على الرقم 17531532.

sc.com/bh



ستاندر
تشارترد
standard
chartered

stanchartbh

StandardCharteredBH

ستاندر تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي
كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.

الشروط والأحكام:

- ستبدأ الحملة في 5 أبريل 2022 وتنتهي في 30 يونيو 2022.
- سيتم إضافة 6000 نقطة مكافآت إضافية إلى حساب البطاقة الائتمانية عند إنفاق مبلغ 500 د.ب في غضون 3 أشهر أو تحويل الرصيد بقيمة 1000 د.ب خلال شهر واحد من التفعيل.
- سيتم حظر مبلغ تحويل الرصيد على بطاقة الائتمان، وسيتم تحرير المبلغ المحتجز عند الدفع.
- سيتم احتساب الـ 180 يوماً من تاريخ خصم مبلغ تحويل الرصيد من حد بطاقة الائتمان المتاحة بغض النظر عن تواريخ الفواتير والاستحقاق.
- بعد الـ 180 يوماً، سيتم احتساب الفائدة على مبلغ الرصيد المتبقى يومياً بسعر الفائدة السائد على البطاقة لحين دفع المبلغ بالكامل.
- ستتم أي دفعة يتم دفعها مقابل بطاقة الائتمان التسلسل الهرمي التالي للدفع، حيث يتم أولاً سداد أية أقساط شهرية متساوية (EMI) مستحقة في الشهر، ثم يتم تسوية جميع الرسوم والفوائد متبوعاً بـ 1% من السلفة النقدية المستحقة، ومن ثم نسبة الـ 1% لتحويل الرصيد المستحق و 1% من قيمة فواتير التجزئة المستحقة في ذلك الطلب.
- سيذهب المبلغ المتبقي من الدفعة لتسوية 100% من السلفة النقدية، ويلبها 100% من تحويل الرصيد متبوعاً بمبالغ التجزئة المستحقة.
- سيتم فرض رسوم معالجة لمرة واحدة على حساب بطاقة الائتمان، في الوقت الذي يتم فيه خصم مبلغ تحويل الرصيد من الحد المتاح لبطاقة الائتمان.
- يرجى الضغط هنا لعرض الشروط والأحكام الكاملة الخاصة بعرض تحويل الرصيد.
- يجب الحفاظ على رصيد بطاقة الائتمان لحين الانتهاء من تحويل مبلغ تحويل الرصيد إلى حساب معين.
- يجب أن تستمر جميع المبالغ الأخرى المستحقة على بطاقتك الائتمانية في استحقاق الفائدة بسعر الفائدة السائد.
- ينطبق عرض تحويل الرصيد على بطاقات الائتمان فقط على بطاقات الائتمان الجديدة التي تم التقدم للحصول عليها خلال فترة الحملة الترويجية.
- عملاء بطاقات ستاندر تشارترد الائتمانية الحاليين، أو الذين أغلقوا بطاقتهم خلال عام 2022 لن يكونوا مؤهلين لعرض تحويل الرصيد.
- سيتم توفير تسهيلات تحويل الرصيد لحاملي بطاقات الائتمان وفقاً لمحض تقدير البنك وحده.
- سيتم خصم مبلغ/مبالغ تحويل الرصيد من بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية وتحويله إلى بنك آخر داخل مملكة البحرين عن طريق التحويل في غضون 3 أيام عمل من تاريخ الموافقة على الطلب.
- يجب الاستمرار في سداد الدفعات الخاصة ببطاقتك الائتمانية المصرفية الأخرى لحين الانتهاء من تحويل الرصيد.
- ستتم إضافة نقاط المكافأة بعد 3 أشهر من تلبية متطلبات الإنفاق أو تحويل الرصيد في أو قبل 30 سبتمبر 2022. يجب عدم إغلاق بطاقتك الائتمانية أو التأخر في سداد فواتيرها في وقت إيداع النقاط.
- يقق للعميل المشاركة في حملة شراء بطاقة ائتمان واحدة فقط خلال هذه الفترة.
- يحتفظ بنك ستاندر تشارترد بحق في تغيير أو إضافة أو حذف أي من الشروط والأحكام المطبقة على هذا العرض في أي وقت مع تقديم إشعار مسبق قبل 15 يوماً.
- تخضع هذه الحملة لقوانين مملكة البحرين، وتختص محاكم مملكة البحرين وحدها بالفصل في أي نزاعات.
- يجب قراءة هذه الحملة جنباً إلى جنب مع شروط بطاقة الائتمان المعمول بها وشروط وأحكام البنك الأخرى المعمول بها.